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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:246 Synnerligen grovt vapenbrott

Nyligen meddelade Högsta domstolen sin dom i ett ärende som gällde 
vapenbrott. Beslaget omfattade bland annat fem automatkarbiner och en 
betydande mängd ammunition. Domstolen konstaterade att detta inte når upp 
till straffnivån synnerligen grovt vapenbrott utan endast till grovt vapenbrott.

Sverige har den senaste tiden, i synnerhet det senaste året, drabbats av flera 
skjutningar och uppgörelser mellan kriminella personer, där allt skarpare vapen 
använts för att hota, skada och döda. 

Det är oerhört viktigt att samhället reagerar med kraft mot det allt större 
problemet med illegala vapen och skjutningar. Lagstiftningen måste också vara 
utformad på ett sätt som speglar allvaret i dessa brott. 

Med anledning av beslutet från Högsta domstolen finns det skäl att se över 
lagstiftningen i syfte att förtydliga samt att vid behov skärpa densamma.

Min fråga till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson är: 

 

Kommer ministern att ta initiativ till en översyn av vapenbrottslagstiftningen? 

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-09
Besvaras senast
2017-11-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


